
 

REFERAT FRA UTVALGSMØTE 
HÅNDBALL 2023  

Dato:  20.06.2023 Sted: Sotra Arena - møterom kontor 
Fremmøtte: Randi Mjøs Hordnes, Stian Mikkelborg og Daniel Helleren 
Ikke møtt: Siv Øye Carlsen 
Meldt 
forfall: 

 

  
SAK NR. 

 
SAK 
 

 
ANSVARLIG 
/ 
UTFØRT AV 

1 Godkjenning av innkalling, saksliste og referat 
Ingen kommentar 

RMH 

2 Orienterings saker  
2.1 Postbokser 

Randi har ryddet i postbokser og fått tilgang til de fleste. Aktive 
postbokser blir fremover: 
lederhandball@sotrask.no 
handballskole@sotrask.no 
Sportsliglederhandball@sotrask.no 

RMH 

2.2 Søknader om gavemidler/ tilskudd 
 I de tilfeller hvor organisasjonsnummer må oppføres, skal det 
søkes for hele håndballgruppen, og Leder Sport må informeres.  

Hoved- 
utvalget 

3 Økonomi  
3.1 Kontraktsarbeid trenere 

Det har blitt arbeidet intensivt med å få på plass kontrakt til alle 
trenere på lag gutter/jenter fra kull 2010 og helt opp til seniornivå.  
Vedtak: Hovedutvalget  

 

3.2 Honorar trenere 
Det vurderes å erstatte de nåværende honorarordningene på mindre 
gavekort, med faste beløp innbetalt til lagkonto. Dette beløpet kan 
fritt benyttes av foreldrekontaktene på laget til eksempelvis sosiale 
tilstelninger, utstyr og annet.  

 

4 Klubbhuset 
Arbeidet med Klubbhuset er godt i gang og tar sikte på at det 
ferdigstilles i løpet av august.  
Det jobbes med områdene: 
- Klubbdrift 
- Sport 
- Rekruttering 
- Dommer 
- Frivillighet/Arrangement 

Hoved-

utvalget 
 
 
 

5 Dommerarbeid 
Vi har meldt på 10 dommere til dømming i sesongen 23/24. 
Dommerkurs / dommerbarnehåndball vil bli satt opp til høsten for 
barn 2009 og eldre. Hovedutvalget forsøker å bestille nye 
barnehåndballdommer t-skjorter gjennom Torshov Sport. 
Dommerne er mottatt støtte på kr. 20 000 til dommerutvikling. 
Dommerne har fått seg en dommerkaptein – Andrea Gavlen 
Johnsen. Regionen arbeider med å gå i gang med et 

Hoved-
utvalget 
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dommerutviklingsmiljø, og vi har kandidater som ønsker å være 
med på dette. Til informasjon fikk klubben bøter på ca. kr. 45 000 
for å ikke stille med tilstrekkelig antall dommer 1 utøvere.  

6 Sportsplan 
Arbeidet med revidering av sportsplanen har ikke startet men vil 
prioriteres høyt til høsten. Leder Sport vil sette dette på agenda til 
høsten. 

Sportslig 
utvalg 

 

7 Eventuelt 

Fremover må vi forberede saker til hovedstyret som angår 
hovedutvalget.  

Hoved-

utvalget 
 

 Neste møte dag. måned: 22 August klokken 18:00 – 20:30 
Standard møteinnkallelse: Uken før  

 

 


